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Jméno a příjmení, přezdívka: 
Barbora Lorencová - Brambo 

Funkce, na kterou kandiduji: 
Delegát na valný sněm 

Čeho chceš v dané funkci dosáhnout a proč? 
 

Chceš v dané funkci něco aktivně dělat? Jaká bude tvá vlastní/tebou 

iniciovaná aktivita? 
 

Jakou máš představu o časové náročnosti dané funkce? Jsi ochotný 

tomu tuto dobu poskytnout? 
 

Jaké jsou Tvé skautské úspěchy? 
Pro mě je úspěch to, že jsem vedoucí oddílu a že jsem letos byla schválená volená členka okresní 

rady. 

Čím se v civilu zabýváš? Je něco, čím se chceš pochlubit? 
V civilu momentalne pracuji v rozhodčím orgánu VZP.  

Jaké jsou Tvé názory na témata předsněmovní diskuse? 
(tato otázka je určena zejména pro delegáty Valného sněmu) 
Všechna témata jsou zajímavá. Myslím si že kodex jednání dospělých pro skauta,který je ve skautu už 

od dětství,tak tak nějak tuší, jak by se měl chovat k dětem. Určitě se nejvíce hodí těm, kteři do skautu 

nastupují až jako dospělí. Ale určitě to není pro nikoho na škodu, aby si takovéhle věci připomněl. A 

znal je.  U idey vlčat a světlušek se mi líbí, že je to srozumitelnější a že to děti více pochopí. U 

skautingu za 10 let, nevím co napsat neboť netuším, co za 10 let bude. Doufám jen v to, aby nás 

vedoucích bylo více a abych až za deset let teprv neřešila, komu předám oddíl.  


